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۵شنبه

ليگ برتر فوتسال بانوان پس از يك 
هفته تعويق از روز جمعه 25مردادماه با 
برگزارى 7 ديدار به صورت رسمى آغاز 
مى شود. ليگ امسال همچون سال هاى 
قبل با حواشى پيش از شروع روبه رو 
شد؛ اما عاقبت اين حواشى به خير شد و 
از تعداد تيم هاى ليگ امسال كاسته نشد و 14 تيم 
قرار است در اين فصل براى رسيدن به سكوهاى اول 
تا سومى  رقابت كنند. پارس آرا شيراز كه پيش از اين 
به خاطر مشكلات مالى از ليگ كناره گيرى كرده 
بود، با رضايت فدراسيون و ديگرتيم ها به جدول 
بازگشت، تيم ورامين جايگزين تيم هيئت فوتبال 
تهران شد، امتياز تيم صنعت سرد خزر هم به 
تيم سايپا تهران واگذار شده است و مابقى تيم ها 

براساس قرار قبلى به ميدان مى روند.

 شباهت هفته نخست با سال قبل

نكته جالب در قرعه هفته اول براى نماينده مشهد، 
شباهت حريفش با نخستين حريف فصل گذشته 
است. سال پيش نيز تيم هيئت فوتبال خراسان 
رضوى در اولين ديدار خارج از خانه آن هم در 
شيراز و مقابل پويندگان صنعت شيراز به ميدان 
رفت و امسال هم مشهدى ها ليگ را دقيقا با همين 
ديدار آغاز مى كنند. اما اين 2 ديدار در طول يك 
سال تفاوت هاى زيادى پيدا كرده اند. تركيب هر 
2 تيم با تغييرات زيادى همراه بوده، مشهدى ها 
قدرتمند تر شده اند و تيم شيراز يكى دو مهره 
مطرح خود را از دست داده است. سال گذشته 
مسابقات هر 2 نماينده شيراز در سالن نصيرى 
و پشت سر هم برگزار شد؛ اما امسال پارس آرا در 
سالن نصيرى بازى مى كند و پويندگان در سالنى 
ديگر با نام ابوالفتحى ميزبان تيم مشهد خواهد 
بود. سال گذشته تيم هيئت فوتبال خراسان 
رضوى 5بر1 مغلوب شيرازى ها شد، اما بايد ديد 
امسال مشهدى ها در اولين هفته چند امتياز دشت 
خواهند كرد و اين شكست را جبران مى كنند يا نه.

 شیرازی ها گربه سیاه تیم مشهد

فاطمه شريف، سرمربى تيم هيئت فوتبال خراسان 
رضوى، نيز درباره اولين بازى تيمش در فصل 
جديد مسابقات مى گويد: «شيرازى ها فصل قبل 
تيم بسيار خوبى داشته كه نسيمه غلامى  را هم 
در اختيار داشتند. غلامى  و چند بازيكن خوب 

ديگر در اين فصل جدا شده اند و احتمالا اين تيم 
امسال با بازيكنان بومى  خود به ميدان بيايد. در 
فصلى كه مشكى پوشان هم در ليگ حضور داشت، 
گربه سياه تيم ما، نماينده شيراز بود و با وجود اينكه 
در جدول پايين تر از ما قرار داشت، اما در هر 2 ديدار 
رفت وبرگشت مقابل آن ها شكست خورديم. 
به هر حال شرايط تغيير كرده و فضاى بازى نخست 
ليگ كاملا متفاوت است. ما با قدرت حاضر خواهيم 
شد و قطعا براى پيروزى به ميدان مى رويم». فصل 
گذشته برخلاف اينكه تيم ملى فوتسال بانوان 
وجود خارجى نداشت، از كيفيت بالايى برخوردار 
بود و رقابت نزديكى بين چهارپنج تيم اول جدول 
وجود داشت؛ بااين حال تيمى  همچون نامى نو 
كه از ستاره هاى زياد و سرمربى موفقى همچون 
«يارى» بهره مند بود، توانست قدرت خود را به 
ديگرتيم ها با كسب قهرمانى ثابت كند، اما امسال 
شرايط تغيير كرده است و ستاره ها و ملى پوشان 
در تيم هاى مختلف پراكنده شده اند و اين موضوع 
قطعا رقابت را شديدتر مى كند. نماينده خراسان 
رضوى هم برخلاف سال گذشته از حمايت قوى تر 
هيئت استان برخوردار است و توانسته است با 
پشتوانه مالى مناسب و البته حضور شريف در 
رأس كار، تيمى  يكدست و مدعى را شكل بدهد. 
تيمى  با تركيبى از تجربه و جوانى كه البته براى 
اينكه در قامت سكونشينى ظاهر شود، علاوه بر 
بازيكنان بومى ، از غيربومى هاى ستاره نيز دعوت 
كرده است. 5 بازيكن غيربومى  كه 2 نفر آن ها سابقه 
بازى در مشهد را دارند، محدثه محمدى و مرضيه 
توفيقى نسب هستند كه در تيم مشكى پوشان 
با فاطمه شريف، سرمربى تيم، هم بازى بوده اند. 
نسيمه غلامى  كاپيتان تيم ملى، زهرا لطف آبادى 
دروازه بان تيم ملى و سارا شيربيگى، ديگربازيكنان 
اين تيم هستند. دراين ميان طناز آرمات، بازيكن 
مشهدى، كه در تمامى  اين سال ها در خارج از 
مشهد به ميدان رفته بود، قرار است امسال براى 
تيم شهرش به ميدان برود. مريم رضاپور كاپيتان 
فصل پيش مشهد، رؤيا كلاتى بازيكن ملى پوش 
مشهدى، فاطمه عامل و شيرين شاهسون 
دروازه بان هاى فصل پيش استان به همراه زهرا 
محمدزاده، سميرا زمانيان، مائده يوسفى و نيز 
فاطمه سرورزاده كه با 16 سال سن جوان ترين 
بازيكن اين تيم است، همگى بازيكنان بومى  تيم 

مشهد در اين فصل هستند. 

جدال مشهدى ها 
با «گربه سياه» 

ليگ برتر فوتسال بانوان از فردا با برگزارى 7 ديدار آغاز مى شود

  علم و ورزش  

وقتی «افسردگی»
حریف ورزشکاران می شود

برخى ورزشــكــاران پس از بازنشستگى يا در دوران 
حرفه اى به دليل استرس يا آسيب ديدگى هاى متعدد، 
دچــار افسردگى مى شوند كه ممكن است به پايان 
زندگى شان منجر شود. پشت ورزشكار مستعد، موفق و 
فعال، فردى است كه ممكن است با شكست، لحظات بد، 
آسيب ديدگى ها يا مشكلات روبه رو شود. به همين خاطر 
بايد مراقب بيمارى هاى روحى بود. مايكل فلپس، يكى 
از ورزشكاران بزرگ تاريخ محسوب مى شود كه اعلام 
كرد از افسردگى رنج مى برد. برنده 28 مدال المپيك پس 
از خداحافظى از دنياى شنا اظهار كرد كه در طول دوران 
حرفه اى اش بارها با استرس و افسردگى مواجه شده است. 
اين اتفاق موجب شد به مصرف مواد الكلى و اعتيادآور روى 
بياورد. آندرس اينيستا و خسوس ناواس، 2 فوتباليست 
اسپانيايى، نيز دچار اين مشكل شدند. بيشتر ورزشكاران 
توانستند به لطف پزشكان، دوران افسردگى خود را با 
موفقيت پشت سر بگذارند. برخى از آن ها نتوانستند خود 
را از اين مشكل رها سازند. روبرت انكه، دروازه بان آلمانى، در 
سال2009 به زندگى خود پايان داد. انكه از افسردگى رنج 

مى برد و از شكست مى ترسيد.

 بازنشستگی در ۳۵سالگی

پس از سال ها فعاليت فشرده ورزشى، خداحافظى ورزشكار 
را با يك فقدان روبــه رو مى كند كه برخى از قهرمانان 
نمى توانند با آن كنار بيايند. ورزشكاران مى گويند ما خود 
را براى اين لحظه آماده كرديم كه دير يا زود فرا خواهد 
رسيد. خداحافظى مانند ازدست دادن است. بدن و روح براى 
رسيدن به يك رؤيا و هدف در تلاش است. در اين سال ها 
تمام زندگى ورزشكار برنامه ريزى شده است. از طريق برخى 
تمرين هاى گروهى از خود محافظت مى كند و ناگهان 
همه چيز تغيير پيدا مى كند. براى نخستين بار بايد خود را با 
تصميماتى كه مى گيرد، وفق دهد. نحوه زندگى اش به شدت 
تغيير مى كند. او فعاليت هايى را كنار مى گذارد كه به عادت 
روزانه اش تبديل شده بود. نبود تمرينات روزمره، مسابقه، 
سفر ها يا برنامه ريزى براى هر فصل يك خلأ را ايجاد مى كند 
كه پركردنش سخت است. اين موضوع مشكلاتى همچون 
ناراحتى و افسردگى را به وجود مى آورد. بيمارى هاى روحى، 
آسيب هايى هستند كه گاهى اوقات در سكوت پيشرفت 
مى كنند. به همين خاطر روان شناسان آن ها را آشكار و 
شرايط را بررسى و تنظيم مى كنند تا ورزشكاران به بهترين 
شكل ممكن با اين چالش منفى روبه رو شوند. زمانى كه 
مشكل شديدتر مى شود، مى دانند كه چگونه درخواست 
كمك كنند. نبايد دوران بازنشستگى را مانند يك ضربه 
دانست، بلكه بايد آن را شروع عصر جديدى دانست كه هر 

ورزشكار با روش متفاوتى با آن برخورد مى كند. 

تيم فوتبال پرسپوليس در شرايطى اين روزها خود را براى 
حضور در ليگ برتر آماده مى كندد كه همچنان از مشكل 
گل زنى رنج مى برد. قرمز پوشان كه با سابقه خوبى كه 
در گل زنى دارند از هواداران خود لقب پرسپوليس زلزله 
را گرفته اند اين روزها نشانى از اين عنوان معروف كه در 
دهه 60 به آنها داده شد ندارندد. تيمى كه روزگارى بهترين 
مهاجمان ايران را داشت تا همين دو فصل پيش خط حمله 
اش با وجود مهدى طارمى براى هر تيمى خطرناك بود اين 
روزها متكى به على عليپور شده كه همه مى دانند شش 
دانگ نيست كه خيال كالدرون و قرمزها را راحت كند. اين 

در حالى است كه عليپور سوداى جدايى ...

۴۷۸

تزلزل پرسپوليس زلزله 
در خط حمله

  ورزش بانوان  
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جاويد به موقع 
 به داد  مس رسيد

ستاره مشهدى تيم فوتسال مس سونگون بار 
ديگر با درخشش خود موجب پيروزى نماينده 
كشورمان در ليگ قهرمانان آسيا شد. مهدى 

جاويد در بازى روز گذشته مس سونگون مقابل 
بانك بيروت لبنان در مرحله يك چهارم نهايى 

باشگاه هاى آسيا و درحالى كه...

از 14رقيب حسين زاده 
فقط 2 نفر به مجمع آمدند!
پايان هياهوى توخالى مجمع هيئت تكواندو با انتخاب مجدد رئيس قبلى
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ليگ برتر فوتسال بانوان پس از يك هفته تعويق از روز جمعه 25مردادماه با برگزارى 7 ديدار به صورت 
رسمى آغاز مى شود. ليگ امسال همچون سال هاى قبل با حواشى پيش از شروع روبه رو شد؛ اما عاقبت 
اين حواشى به خير شد و از تعداد تيم هاى ليگ امسال كاسته نشد و 14 تيم قرار است در اين فصل براى 
رسيدن به سكوهاى اول تا سومى  رقابت كنند. پارس آرا شيراز كه پيش از اين به خاطر مشكلات مالى از 
ليگ كناره گيرى كرده بود، با رضايت فدراسيون و ديگرتيم ها به جدول بازگشت، تيم ورامين جايگزين 
تيم هيئت فوتبال تهران شد، امتياز تيم صنعت سرد خزر هم به تيم سايپا تهران واگذار شده است و 

مابقى تيم ها براساس قرار قبلى به ميدان مى روند...

جدال مشهدى ها  با «گربه سياه» 
ليگ برتر فوتسال بانوان از فردا با برگزارى 7 ديدار آغاز مى شود
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جاويد به موقع جاويد به موقع 
 به داد  مس رسيد به داد  مس رسيد
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  فوتبال ایران  

گلر برزیلی در نزدیکی گیتی پسند

تيم فوتسال گيتى پسند اصفهان به دنبال جذب يك دروازه بــان برزيلى است تا 
جاى خالى محمدى را پر كند. به دنبال انتقال سپهر محمدى، دروازه بان ملى پوش 
گيتى پسند به يك باشگاه اروپايى، دروازه بان جديد گيتى پسند صبح ديروز وارد ايران 
شد. آلكس فالكون، دروازه بان بيست ونه ساله برزيلى، بعد از ورود به ايران در تست هاى 
پزشكى باشگاه شركت كرد. ظرف روزهاى آينده و با تأييد تيم پزشكى، قرارداد فالكون 

امضا خواهد شد. اين دروازه بان، سابقه حضور در تيم ملى برزيل را در كارنامه دارد. 

جشن پیراهن پرسپولیس در ابهام!

پرسپوليس بعد از قهرمانى در ليگ هجدهم و دستيابى به كاپ جام حذفى به دنبال اين 
بود كه فصل جديد را با برگزارى جشن قهرمانى و همچنين رونمايى از پيراهن استارت 
بزند. مسئولان باشگاه اعلام كرده بودند اين جشن قرار است روز شنبه و در يكى از 
مجتمع هاى تجارى بزرگ تهران برگزار شود. درحالى كه 72 ساعت به برگزارى اين 
برنامه طبق وعده مسئولان پرسپوليس باقى مانده بود، عصر ديروز اعلام شد با توجه 
به برخى ناهماهنگى ها و مشكلات ازسوى باشگاه پرسپوليس، اين جشن احتمالا با 

تغييراتى در زمان برگزارى مواجه شود و به زمان ديگرى موكول خواهد شد. 

حضور میلیچ در استقلال منتفی شد

باشگاه استقلال از جذب مدافع كروات انصراف داد. عصر روز گذشته طبق اعلام يكى 
از 2 مديربرنامه هروويه ميليچ كه در تهران حضور دارد، اين بازيكن برخلاف توافقات 
انجام شده، به طور مكتوب خواستار افزايش چشمگير مبلغ قرارداد خود شده است. 
به همين جهت مديرعامل باشگاه استقلال پس از تأييد آندره آ استراماچونى، مخالفت 
خود را با شرايط جديد پيشنهادى به مديربرنامه ميليچ اعلام كرده است. همچنين 
ظهر ديروز آبى پوشان پايتخت جانشين سيدحسين حسينى را نيز جذب كردند. 
حسين پورحميدى، دروازه بان پيشين استقلال خوزستان، با عقد قراردادى سه ساله 
به استقلال تهران پيوست. پورحميدى در ابتداى فصل نقل وانتقالات به گل گهر 
سيرجان پيوست؛ اما پس از مدتى قراردادش را با اين تيم فسخ كرد تا به استقلال 
بپيوندد. قرارداد اين بازيكن با استقلال پس از تأييد در تست هاى پزشكى امضا شد. 

همچنين او پس از عقد قرارداد در تمرين استقلال ديروز حضور پيدا كرد. 

  ورزش ایران  

قضاوت ۳ داور ایرانی در مسابقات کشتی

اتحاديه جهانى كشتى از 3 داور بين المللى ايران (سطح S1) كه براى قضاوت در 
بازى هاى آزمايشى المپيك2020 توكيو انتخاب شده بودند، براى قضاوت در مسابقات 
جهانى قزاقستان نيز دعوت كرد. در اين رقابت ها كه شهريورماه به ميزبانى نورسلطان 
قزاقستان برگزار مى شود، ابراهيم امامى، نيما صادقى و محمد مصلايى پور به 
نمايندگى از ايران حضور خواهند داشت. اتحاديه جهانى كشتى فهرست هفتاد نفره اى 
از داوران برتر دنيا براى اين پيكارها منتشر كرده كه قاره آسيا 17 نماينده در آن دارد. 
دراين بين ايران با 3 نماينده، پيشتاز آسيايى هاست و اين نشان از پيشرفت داورى 

كشتى ايران در سال هاى اخير دارد. 

پاسور تیم ملی والیبال ٦ جلسه محروم شد

پاسور ملى پوش تيم واليبال پيكان به دليل تخلف در عقد قرارداد با 2 باشگاه، 6 
جلسه محروم شد. كميته انضباطى فدراسيون درباره درخواست باشگاه شهردارى 
اروميه نسبت به تعيين وضعيت جواد كريمى، اعلام رأى كرد. در اين رأى آمده است: 
قرارداد آقاى جواد كريمى سوچلمايى با باشگاه شهردارى اروميه معتبر و داراى اعتبار 
قانونى تشخيص داده شد؛ اما ازآنجا كه بازيكن يادشده پس از انعقاد قرارداد با باشگاه 
شهردارى اروميه مجددا با باشگاه پيكان انعقاد قرارداد كرده است و عمل نام برده 
خلاف مقررات آيين نامه سازمان ليگ بوده و از مصاديق انعقاد قرارداد هم زمان با 
2 باشگاه در يك سال محسوب مى شود، با اختيارات حاصل از ماده4 آيين نامه 
انضباطى، جواد كريمى سوچلمايى به 6 جلسه محروميت از حضور در مسابقات ليگ 

و 200ميليون ريال جريمه نقدى محكوم گرديد. 

ایران بیست و سومین قدرت بسکتبال

فدراسيون جهانى بسكتبال، ايران را بيست وسومين تيم قدرتمند جام جهانى2019 
چين معرفى كرد. درحالى كه جام جهانى بسكتبال2019 چين حدود 16 روز ديگر 
آغاز مى شود، فدراسيون جهانى بسكتبال 32 تيم  حاضر در اين رقابت ها را رده بندى 
كرد. فدراسيون جهانى بسكتبال (FIBA) در مورد تيم ملى ايران نوشت: ايران يكى از 
پرنوسان ترين تيم هاى حاضر در جام جهانى است. تيم هاى اسپانيا، تونس و پورتوريكو 

مى خواهند ببينند با چه ورژنى از ايران رو به رو خواهند شد. 

مديرعامل باشگاه ذوب آهن مى گويد اين تيم 
برخلاف اعلام سازمان ليگ در هفته نخست 
ليگ برتر فوتبال در خارج از اصفهان بازى 
نمى كند. سعيد آذرى  درباره اينكه سازمان 
ليگ اعلام كرده كه بايد بازى هفته نخست 
ليگ برتر مقابل سايپا در خارج از اصفهان و 
بدون تماشاگر برگزار شود گفت: زمانى كه 
قرعه كشى شده، چرا بايد بازى در بيرون 
اصفهان برگزار شود؟ ما در اين استاديوم 
مسابقات ليگ قهرمانان آسيا را برگزار 

كرده ايم و ديگر نبايد مشكلى وجود 
داشته باشد. بهتر است بهاروند، رئيس 
سازمان ليگ، درآمد هاى ما از تبليغات 

محيطى را پرداخت كند تا بتوانيم 
ورزشگاهمان را آمــاده 

كنيم. با همين ورزشگاه 
ن  نا ما قهر ليگ  ر  د
ميزبانى كرده ايم و از 
دوســتــان خواهش 
ز  ا جلو تر  مى كنم 
ز  نما  ، ز پيش نما
نخوانند. مديرعامل 
باشگاه ذوب آهن در 
پاسخ به اين سؤال 
كه آيا حاضريد در 
به  نخست  هفته 
شهر ديگرى براى 
ــزارى بــازى  ــرگ ب
برويد، گفت: براى 
چه بايد اين كار 

را انجام دهيم؟ 

ما در آسيا در اين ورزشگاه بازى كرده ايم و 
مشكلى نداشته ايم. حداكثر كارى كه انجام 
مى دهيم، اين است كه اجازه دهيم اين بازى 
بدون تماشاگر برگزار شود و بيرون از شهر 
نمى رويم. بهاروند كه مى دانست وضعيت 
اين طور است، چرا ليگ را قرعه كشى كرد؟ 
چون در اين ده دوازده روز معجزه اى نمى تواند 
رخ بدهد. آذرى در ادامه درباره حذف اين تيم 
از آسيا هم گفت: باشگاه عربستانى خيلى 
حرفه اى بود و سرمايه گذارى زيادى 
نيز انجام داده است. نبايد تيمى را 
كه 2ميليون دلار هزينه كرده، با 
تيم چهل ميليون دلارى مقايسه 
كنيم. ما حتى نتوانستيم بازيكنان 
خودمان را حفظ كنيم؛ 
ــن موضوع  ي هرچند ا
سبى  منا جــيــه  تــو
بــراى حذف از ليگ 
قهرمانان نيست. وى 
افزود: فكر مى كنم 
ى  تيم ها صله  فا
ايرانى براى مصاف 
با تيم هاى عربى  
ــاد شده  خيلى زي
است. اين موضوع را 
مى توان از فاصله نهُ ساله 
ــن در  حضور ذوب آهـ
نان  قهرما ليگ  فينال 
آسيا با حضور سال گذشته 
ل  فينا ر  د ليس  سپو پر

متوجه شد.

پولمان را بدهند تا 
ورزشگاهمان را درست كنيم

سعيد آذرى: آقايان جلوتر از پيش نماز ، نماز نخوانند

ــاره  سرمربى تيم سپاهان مى گويد درب
استانداردنبودن ورزشگاه ها 10 سال پيش 
هشدار داده است. امير قلعه نويى گفت:10 سال 
پيش از ورزشگاه ها ايراد گرفتيم و مصاحبه اى 
كردم كه براى من خيلى گران تمام شد. حالا 
ضرب الاجلى براى اصلاح زيرساخت ها تعيين 
كرده اند. گفته بودم براى پيشرفت ورزش ما، 
زيرساخت ها را بايد درست كنيم. اعتقاد 
دارم ما ايرانى ها مى توانيم در همه چيز جزو 

20 رتبه برتر دنيا باشيم؛ اما حسادت ها 
باعث مى شود بسيارى از نخبه ها 
نتوانند جايگاه خود را در كشور پيدا 
كنند. وى در ادامه با ربط دادن اين 
موضوع به حوادث بازى سال قبل 

تميش با پرسپوليس اظهار كرد: 
متأسفانه همه دستگاه ها 

مـــن را بــه خــاطــر 
صحبت هايم احضار 
مى كنند، هر روز 
براى ما نامه مى آيد، 
امـــا نــمــى دانــم 
چــرا آقــايــان در 
تى  قا تفا ا ل  قبا
در كشور  ــه  ك
مى افتد، سكوت 
مــى كــنــنــد. از 
حسن زاده، رئيس 

نضباطى،  ا كميته 
سؤالى دارم. 100هزار 

نفر به من فحش ناموس 
ــد، اگر خوب است،  دادن

اين ها را به شما (حسن زاده) تقديم مى كنم! 
من خويشتن دارى كردم، اما مرا جريمه و 
محروم كردند. چرا بايد اجازه دهند حكم 
بازى پرسپوليس - سپاهان پس از 2 قهرمانى 
اعلام شود؟ مرا به خاطر صحبت هايم به همه جا 
احضار كردند كه چرا حرف حق مى زنم؛ حتى 
آنجاهايى كه نبايد اسم آن را ببريم.  سرمربى 
سپاهان درباره بحث محروميت تماشاگران هم 
گفت: درباره محروميت تماشاگران هم بايد 
بگويم ما قبل از هرچيز بايد اين موضوع 
را ريشه يابى كنيم. آيا علت اين اتفاقات 
فقط فوتبال است؟ خير. دغدغه هاى 
اقتصادى و بلاتكليفى جوانان سبب 
ــرادى با  چنين اتفاقى مى شود. اف
ليسانس و فوق ليسانس به رستوران 
مراجعه مى كنند و مى گويند 
حاضريم كار كنيم. علت 
اينكه در ورزشگاه ها تنش 
ايجاد مى شود، به بيرون 
ورزشــگــاه برمى گردد. 
ما اين كارها را محكوم 
مى كنيم، اما وقتى بستر 
آماده نباشد، چه مى شود؟ 
آيــا جوانان ما آرامــش 
ــد؟ به نسل جوان و  دارن
ــم؟ اگر  جامعه چه داده اي
اين مشكلات برطرف 
شود، مى بينيد جامعه به 
ورزشگاه مى آيد و جوانان، 
ــت فوتبال  عصاى دس

مى شوند. 

 فحاشى صدهزار نفرى 
تقديم به آقاى حسن زاده

10 سال پيش درباره استانداردنبودن ورزشگاه ها هشدار دادم

ستاره سابق باشگاه رئال مادريد، آرسنال 
و منچسترسيتى در صفحه اينستاگرام 
خود پستى مرتبط با باشگاه تراكتورسازى 
منتشر كرده است. پس از اينكه باشگاه 
ــن و استوكس،  تراكتور نتوانست اروي
مهاجمان بريتانيايى فصل گذشته اش را 
كه عملكرد خوبى هم داشتند، در تيم حفظ 
كند، طى هفته ها و ماه هاى اخير به شدت 
پيگير جذب يك مهاجم سرشناس خارجى 
بوده؛ ولى هنوز موفق به تحقق اين امر نشده 
است. حالا و درحالى كه يك هفته به شروع 
فصل جديد رقابت هاى ليگ برتر باقى 
مانده، امانوئل آدبايور به انتشار يك استورى 
مرتبط با باشگاه تراكتور اقدام كرده است؛ 
پستى كه شايعاتى مبنى بر حضور آدبايور 
در ايران مطرح مى كند و از او به عنوان 
گزينه مدنظر مصطفى دنيزلى نام برده 

است.

 توافقات اولیه در ترکیه صورت گرفته 

است
درحالى كه غلامرضا صادقيان، مديرعامل 
تراكتور، صبح ديروز ايران را به مقصد 
تركيه براى خريد جديد تيمش ترك كرده 
است، نام اين سوپراستار بزرگ لو رفت. تيم 
پرستاره باشگاه تراكتور كه بخش مهمى از 
بازيكنان كليدى تيم ملى ايران را به همراه 
دارد، به دنبال منفجر كردن بمب بزرگى 
در فوتبال ايران، به سراغ امانوئل آدبايور، 
مهاجم سابق باشگاه رئال مادريد رفته و 
توافق ابتدايى را با اين بازيكن به دست آورده 
است و به احتمال قريب به يقين در روزهاى 
آينده قرارداد اين بازيكن با تى تى ها رسمى 
خواهد شد. ابتدا تصور مى شد كه اين خبر، 
صرفا يك خبر حاشيه اى و مهندسى شده 
باشد؛ اما عصر ديروز در كمال شگفتى، اين 
بازيكن بزرگ و سرشناس در سطح كلاس 
جهانى، با استورى كردن خبر پيوستنش 
به باشگاه تراكتور، در صفحه رسمى 
اينستاگرامش به تمامى شايعات رنگ 
رسميت بخشيد تا او تنها يك گام تا حضور 
در ليگ برتر ايران و باشگاه تراكتور فاصله 
داشته باشد. امانوئل آدبايور سابقه حضور 
در باشگاه هاى بزرگى نظير منچسترسيتى، 
آرسنال، رئال مادريد و تاتنهام را در كارنامه 
دارد. لازم به ذكر است كه هنوز از رقم انتقال 
آدبايور از باشگاه باشاك شاهير تركيه به 

تراكتور چيزى فاش نشده است.

 مهاجم توگویی؛ از رئال تا تراکتور
آدبايور سى وپنج ساله كه 193سانتى متر 
بلندى قامت اوست، سابقه زيادى در فوتبال 
دنيا دارد و براى بسيارى از علاقه مندان 
فوتبال چهره اى شناخته شده به شمار مى رود. 
او با تيم متز در فرانسه نمايش هاى خوبى 
داشت و سپس به موناكو پيوست تا ادامه 
موفقيت هايش، او را راهى آرسنال كند كه 
عملكرد بسيار خوبى در اين تيم طى 3 سال 
از 2006 تا 2009 داشت. ستاره توگوئى طى 
اين 3 سال، 104 بازى زيرنظر ونگر انجام داد و 
44 گل زد تا مدنظر منچسترسيتى قرار بگيرد 
كه بلندپروازى هايش را تازه آغاز كرده بود. 
انتقال قرضى به رئال مادريد از منچسترسيتى 
و سپس حضور در تاتنهام كه تا سال2015 
به طول انجاميد، سال هاى پايانى درخشش 
او در ليگ جزيره بوده است. او در ادامه براى 
تيم كريستال پالاس هم بــازى كرد و در 
سال2017 بود كه به سوپرليگ تركيه رفت تا 
براى باشاك شهير بازى كند. او طى سال هاى 
2017 تا 2019 در 60 بازى براى اين تيم 
تركيه اى، 24 بار گل زنى كرده است كه آمار 
خوبى به شمار مى رود. باشگاه تراكتورسازى 
براى جذب مهاجم سابق تيم هاى مدعى ليگ 
جزيره، مذاكراتى داشته؛ ولى هنوز باوجود 
اينكه آدبايور اقدام به انتشار پستى مرتبط با 
تراكتورسازى كرده، به توافقى دست نيافته 
است تا حضور اين بازيكن سرشناس در فوتبال 
ايران نامشخص باشد. مصطفى دنيزلى در خط 
هجومى ساسان انصارى، مازولا و محمدرضا 
آزادى را در اختيار دارد؛ ولى براى تقويت 
هرچه بيشتر تيم و دستيابى به اولين عنوان 
قهرمانى، همچنان به دنبال افزايش نفرات تيم 

خود در اين بخش است.

 مدیر رسانه ای تراکتور: تکذیب می کنم
ــوش زرع، مدير رسانه اى باشگاه  وحيد خ
تراكتور، مذاكره با آدبايور، مهاجم اسبق 
آرسنال و رئال مادريد، را تكذيب كرد. 
خوش زرع درباره جذب بازيكن خارجى گفت: 
در حال حاضر ما به 2 مهاجم باكيفيت خارجى 
نياز داريم؛ به همين منظور مذاكراتى را انجام 
داده ايم كه در صورت قطعى شدن، اسامى آن ها 
را اعلام خواهيم كرد، ولى هنوز با مهاجم اسبق 
رئال مادريد و آرسنال مذاكره اى انجام نداده ايم. 
هر بازيكنى كه با باشگاه تراكتور به توافق برسد 
و قرارداد امضا كند، قطعا از طريق منابع رسمى 

باشگاه به اطلاع هواداران خواهد رسيد.

در  پرسپوليس  فوتبال  تيم 
شرايطى اين روزها خود را براى 
حضور در ليگ برتر آمــاده 
مى كند كه همچنان از مشكل 
گل زنى رنج مى برد. قرمزپوشان كه با سابقه 
خوبى كه در گل زنى دارند، از هواداران خود لقب 
پرسپوليس زلزله را گرفته اند، اين روزها نشانى از 
اين عنوان معروف كه در دهه 60 به آن ها داده 
شد، ندارند. تيمى كه روزگارى بهترين مهاجمان 
ايران را داشت و تا همين 2 فصل پيش خط 
حمله اش با وجود مهدى طارمى براى هر تيمى 
خطرناك بود، اين روزها متكى به على عليپور 
شده كه همه مى دانند شش دانگ نيست كه 
خيال كالدرون و قرمزها را راحت كند. اين در 
ــوداى جدايى از  حالى اســت كه عليپور س
پرسپوليس را همچنان در سر دارد و اگر اين طور 
نشود هم بدون شك هيچ تيم مدعى قهرمانى 
نمى تواند متكى به تنها يك بازيكن گل زن باشد. 
به نظر مى رسد شاگردان كالدرون براى مسابقات 
يــن فصل ليگ برتر به جــذب يك مهاجم  ا
شش دانگ و گل زن نياز مبرم دارند و نگاهى به 
بازى هاى گذشته اين تيم به خوبى نشان مى دهد 
كه خط حمله اين تيم زهر كافى براى اثرگذارى را 
ندارد. در بازى ديروز، گل اول پرسپوليسى ها 
روى حركت انفرادى مهدى ترابى به ثمر رسيد و 
گل دوم هم روى يك ضربه پنالتى. با توجه به آمار 
پايين و ضعيف گل زنى مهاجمان سرخ پوش، به 
نظر مى رسد كالدرون آرژانتينى فشار خود را 
روى هيئت مديره بر جذب مهاجم برزيلى 

افزايش خواهد داد.

 ادامه فقر گل زنی با وجود پیروزی
ــدارى دوستانه به  ــروز در دي پرسپوليس دي
مصاف  تيم  گل گهر سيرجان رفت و با وجود 
برد 2 بر يك  نشان داد كه مشكل گل زنى اين 

تيم جدى است. شاگردان كالدرون ديروز در 
ورزشگاه كارگران تهران با گل هاى مهدى ترابى 
در دقيقه49 و على عليپور در دقيقه82 از روى 
نقطه پنالتى حريف خود را شكست دادند اما 
موقعيت هاى بى شمارى را از دست دادند كه بر 
نگرانى كادر فنى و هواداران اين تيم افزود. با اين 
وضعيت بدون شك قرمزها در ليگ به مشكل 

برمى خورند.
 جونیور براندائو به دنبال رزرو بلیت تهران

پرسپوليس  ه  باشگا مدنظر  برزيلى  مهاجم 
ــراردادش با باشگاه  كارهاى مربوط به فسخ ق
برزيلى را انجام داده است و به نظر مى رسد 
و با پرسپوليس  اين به معناى توافق نهايى ا
است. جونيور براندائو، مهاجم برزيلى مدنظر 

پرسپوليس، كه قرار بود اين هفته به تهران 
بيايد و در تمرينات سرخ پوشان حاضر شود، 
طبق هماهنگى هاى صورت گرفته با باشگاه، 
ابتداى هفته آينده براى حضور در تست پزشكى 
ايفمارك به تهران مى آيد و درصورت موفقيت 
رسما به جمع شاگردان كالدرون مى پيوندد. 
بااين حال و براساس اخبارى كه خبرنگاران و 

برخى رسانه هاى برزيلى منتشر كرده اند، اين 
مهاجم بيست وچهارساله با پرسپوليسى ها به 
توافق رسيده است و اگر بتواند در تست پزشكى 
به موفقيت برسد، تمريناتش را با اين تيم آغاز 
خواهد كرد. براندائو در گفت وگويى كه با آندره 
 Feras do رودريگز، خبرنگار شبكه راديويى
Kajuru ، داشته، گفته است كه برگه فسخ 
قراردادش را به باشگاه گوآس فرستاده و قصد 
دارد براى امضاى قرارداد رسمى به تهران برود. 
البته براساس حرف هاى روز گذشته براندائو، 
توافق او و پرسپوليس به زودى رسمى خواهد 
شد. جونيور براندائو، بازيكن تيم لودوگورتس 
رازگارد بلغارستان بود كه به طورقرضى در تيم 
گوآس برزيل بازى مى كرد. او در فصل قبل در 
22 بازى كه انجام داد، تنها 2 گل به ثمر رساند و 
نتوانست رضايت تيم برزيلى را براى دائمى كردن 

قراردادش جلب كند. 

 تلفات بالای بازی های دوستانه
غير از مشكل در گل زنى، پرسپوليسى ها با مسئله 
مصدوميت بازيكنان هم مواجه شده اند.  بعد از 
آنكه حسين ماهينى و سيامك نعمتى در اردوهاى 
قبلى دچار مصدوميت شدند، اين بار نوبت محسن 
ربيع خواه و فرشاد احمدزاده بود كه با مصدوميت 
زمين بازى را ترك كنند. اتفاق عجيب ديگرى 
كه در بازى هاى دوستانه پيش فصل سرخ ها رخ 
مى دهد، اخراج بازيكنان كليدى اين تيم است. 
شجاع خليل زاده كه فصل قبل هم در چند بازى 
با اعتراض هاى خود حاشيه هايى را ايجاد كرده 
بود، روز گذشته بعد از آنكه تيمش گل تساوى 
را دريافت كرد، با داور مسابقه بحث كرد و آن قدر 
داستان را ادامه داد تا كارت قرمز را مقابل چشمان 
خود ديد. پرسپوليسى ها در بازى مقابل فولاد 
خوزستان هم 2 اخراجى داشتند كه شجاع 

خليل زاده يكى از آن ها بود.

استعفاى محمدحسن انصارى فرد و وحيد 
شمسايى درپى ورود محمدرضا ساكت 
به كميته فنى فوتسال و فوتبال ساحلى، 
مهم ترين خبر عصر سه شنبه فوتبال ايران 
بود. نگاهى به معادلات مديريتى فدراسيون 
فوتبال در ماه هاى اخير نشان مى دهد كه به 
نوعى تمام مسائل در زمينه ها و موضوعات 
مختلف به يك فرد ختم مى شود و آن كسى 
نيست به جز دبيركل پيشين فدراسيون 
فوتبال. محمدرضا ساكت بعد از اجراى قانون 
منع به كارگيرى بازنشستگان از دبيركلى 
فدراسيون فوتبال كنار رفت و انتظار مى رفت 
حاشيه هاى دوران حضور او در اين جايگاه 
به نوعى تمام شود اما ظاهرا پايان دبيركلى، 
آغازى براى مديركلى ساكت در فوتبال 
كشور بوده به شكلى كه حالا رد پاى او در 
تمامى بخش ها، اركان و كميته هاى مختلف 
فدراسيون به وضوح ديده مى شود.ساكت 
ديگر دبيركل فدراسيون نيست و به صورت 
غير قانونى ابراهيم شكورى، معاون سابق 
ساكت در اين جايگاه نشسته و با گذشت 
9 ماه در يك تخلف كاملا روشن و آشكار به 
فعاليتش و همچنين تاييد و امضاى تمام 
اسناد مالى و غيرمالى به صورت مستمر 
ادامه مى دهد. ترديدى وجود ندارد كه اين 
كار غير قانونى تنها با اين هدف استمرار يافته 
كه همچنان نفوذ دبيركل پيشين در اين 
جايگاه حفظ شود چرا كه كنار رفتن شكورى 
و ورود يك دبيركل جديد طبيعتا قدرت و 
اختيارات ساكت را در اين بخش محدود 
مى كند. سازمان تيم هاى ملى مدت هاست 
كه بعد از رفتن ساكت رئيسى ندارد اما عدم 
انتخاب رئيس هم با هدف حفظ اختيارات 
ساكت ادامه پيدا مى كند، چراكه مربيان 
تيم هاى ملى بارها در رده هاى مختلف بر اين 
نكته تاكيد داشته اند كه در خصوص اردوها، 
برنامه هاى آماده سازى، انتخاب دستياران 
ــرارداد با ساكت ديدار و  و حتى امضاى ق
گفت وگو مى كنند و بر اين اساس رئيس 
حقيقى سازمان تيم هاى ملى هم به صورت 
غير رسمى، دبيركل پيشين فدراسيون 
فوتبال است. هرچند با توجه به بازنشستگى، 
ساكت حق امضاى اسناد تيم هاى ملى را 
ندارد كه اين مسئله را با حضور فردى به نام 
ميرغفارى حل كرده و امضاى ميرغفارى كه 
يك داور فعال در ليگ برتر است به صورت 
غير قانونى در اسناد تيم هاى ملى مختلف 
ديده مى شود تا در اين بخش مشكل حق 
امضاى ساكت به اين شكل حل شود.بد 
نيست به ماجراى سفر اخير تيم نوجوانان 
به چين هم اشاره كنيم و برسيم به جريان 
جنجالى سرپرست اين تيم كه بدون دريافت 
حكم و به صورت مخفيانه همراه با نوجوانان 
راهى تورنمنت چين شده بود. اسماعيل 
قاسمى، راننده ساكت در سپاهان و يكى از 
دوستان نزديك او كه از شيراز به تهران آمده 
تا در اين بخش هم با نفوذ دبيركل پيشين 
همه كاره تيم هاى ملى پايه شده و به توصيه 
ساكت بدون دريافت حكم رسمى با عنوان 
سرپرست با تيم نوجوانان سفر كرد.رياست 

مركز ملى فوتبال ديگر سمتى است كه 
رسما و قانونا در اختيار دبيركل سابق قرار 
ندارد اما عملا اين محمدرضا ساكت است 
كه بر صندلى اين مركز نشسته، ميهمانان را 
به بازديد از بخش هاى مختلف آن خصوصا 
«تور پكِ» دعوت مى كند، با آنها به طبقات 
مختلف، سَرى مى زند به گونه اى كه در نگاه 
جامعه فوتبال عملا رئيس مركز ملى هم 
كسى نيست به جز بازنشسته كثيرالمشاغل 
اين فدراسيون. حقيقت اين است كه در 
مركز ملى فوتبال ساكت بر كرسى رياست 
تكيه زده و بدون اجازه او هيچ تصميمى 
اتخاذ نمى شود. مدير و سرپرست تيم ملى 
فوتبال ديگر سمتى است كه به شكل رسمى 
و قانونى در اختيار ساكت قرار دارد، او تمامى 
مراحل مذاكره با ويلموتس را طى كرد، در 
فرودگاه به استقبال سرمربى جديد رفت و 
رسما در كنار او روى نيمكت تيم ملى فوتبال 
مى نشيند تا هدفى كه در زمان سرمربيگرى 
كى روش داشته و البته با توجه به مخالفت 
سرمربى پرتغالى نمى توانست به راحتى به 
آن دست يابد، محقق شود.جالب اينجاست 
كه دايره نفوذ و سيطره دبيركل سابق با وجود 
تمامى مشاغل متعددى كه در اختيار دارد 
تنها به فوتبال ختم نمى شود و ساكت به 
اعمال نفوذ در فوتبال ساحلى و فوتسال هم 
علاقمند است. در فوتسال داود پرهيزگار كه 
از نيروهاى نزديك به ساكت در فدراسيون 
نشين  جا عنوان  به  مى شود  محسوب 
كفاشيان و رئيس كميته فوتسال انتخاب 
شد تا دايره سيطره مدير بازنشسته بر تمامى 
اركان و ابعاد فدراسيون كامل شود. محمد 
حسن انصارى فرد اما ظاهرا تنها صداى 
مخالف در برابر اين تماميت خواهى ها بود 
كه انتصاب رسمى ساكت در كميته فنى 
فوتسال و فوتبال ساحلى را نپذيرفت و با 
استعفايش به اين وضعيت عجيب و بى سابقه 
در فدراسيون فوتبال واكنش نشان داد.بر 
كسى پوشيده نيست كه مهدى تاج رئيس 
فدراسيون فوتبال به هيچ فردى به اندازه 
ساكت اعتماد  ندارد و به همين دليل هم 
همه جا سعى مى كند از ساكت استفاده 
كند اما مگر يك نفر چقدر مى تواند براى 
اين همه كار انرژى و توان بگذارد؟ يعنى در 
مجموعه فدراسيون فوتبال كسى نيست 
كه تاج به او اعتماد داشته باشد؟ يعنى در 
فدراسيون  فوتبال همه كارها بايد در اختيار 
يك نفر باشد؟ سپردن تمامى مسئوليت ها 
و اختيارات به يك نفر آن هم در سازمان 
مهمى مثل فدراسيون فوتبال كه بايد با 
استفاده از خرد جمعى و تجارب ارزشمند 
كارشناسان و نيروهاى توانمند حوزه هاى 
مختلف اداره شود به نظر تصميم درست 
و معقولى نمى آيد.ظاهرا اجــراى قانون 
بازنشستگى بيش از آنكه موجب محدود 
سازى نفوذ و فعاليت بازنشستگان شده 
باشد يك مدير بازنشسته را در فوتبال 
تبديل به رئيس مطلق فدراسيون كرده تا 
آنجا كه در تمامى بخش ها و حوزه ها نفوذ 

كامل دارد. 

آدبايور تراكتورى مى شود؟!
همه چيز درباره شايعه آمدن مهاجم اسبق رئال به تبريز

تزلزل پرسپوليس زلزله در خط حمله
خريد يك مهاجم براى قرمزها، از نان شب واجب تر شده است

اینتر

 Inter
روز جهانی چپ دست ها 
مبارک، اما ما می خواهیم این 
روز را به چپ پاها نیز تبریک 
بگوييم

چلسی

 Chelsea
کمی هدف گیری پس از 
تمرینات

آرون رمزی 

Ramsey
اولین روز تمرینات با 
یوونتوس؛ تا پایان

میچی باتشوایی

Batshuayi
فراتر از فوتبال
دوستان جدید من

اشرف حکیمی

Hakimi
این هم تیم برنده تمرین ما

تیم فوتبال شهرخودرو خراسان به دنبال جذب امید 
ابراهیمی برای تکمیل کمربند میانی خود است. 
درحالی که شنیده ها از نزدیک شدن امید ابراهیمی 
به تیم اسبقش سپاهان حکایت دارد، از باشگاه 
شهرخودرو خراسان خبر می رسد که جلسه این 
هافبک دفاعی خلاق با فرهاد حمیداوی فیکس 
شده و ابراهیمی ۲ روز پس از بازگشتش، راهی 

دفتر شهرخودرو در جاده مخصوص خواهد شد.

خوزه لوئیس براون، اسطوره فوتبال آرژانتین 
در  کشور  این  ملی  تیم  محبوب  ستاره  و 
جام جهانی۱۹۸۶، که گل اول بازی فینال را برای 
کشورش به ثمر رسانده بود، در ۶۲ سالگی از دنیا 
رفت. براون علاوه بر بازی در تیم ملی آرژانتین، 
سابقه توپ زدن در باشگاه های استودیانتس، 
اتلتیکوناسیونال و بوکاجونیورز را نیز در کارنامه 

داشت و به عنوان یک مدافع بازی می کرد.

دانیله ده روسی که تابستان جاری در میان 
شگفتی از رم جدا شد و به بوکاجونیورز آرژانتین 
پیوست، در اولین دیدار خود با پیراهن بوکا 
موفق به گل زنی شد و اولین گل خود برای تیم 
آرژانتینی را به ثمر رساند؛ اما شروع رؤیایی او 
درنهایت برای بوکا به کابوس تبدیل شد، چراکه 
بوکا در ضربات پنالتی مقابل حریفش شکست 

خورد.

مائورو ایکاردی مدت هاست که می داند فصل 
آینده در اینترجایی ندارد. او به همین  دلیل 
موردتوجه چندین تیم از سری آ قرار گرفته و 
احتمال انتقالش به یکی از آنان،  قوت گرفته است؛ 
اما اکنون این احتمال است که بازی در لیگ فوتبال 
فرانسه و تیم پاری سن ژرمن را هم تجربه کند. 
براساس اعلام رسانه های ایتالیایی، تیم پاریسی 

درحال بررسی وضعیت ایکاردی است.

تور  در  کشورمان  تنیس روی میز  نماینده 
یف ژاپنی  جهانی بلغارستان نتیجه را به حر
واگذار کرد و حذف شد. در ادامه تور جهانی 
تنیس روی میز بلغارستان، عصر دیروز نیما 
لمیان، ملی پوش کشورمان، در دومین  عا
ز ژاپن به  ینوبو ا ی خود مقابل تایمو آر باز
میدان رفت که در نهایت ۴بر۱ نتیجه را واگذار 

کرد و از دور رقابت ها کنار رفت.

سایت بیزنس آنلاین فهرست ۱۰۰ مسلمان 
تأثیرگذار در روسیه را اعلام کرد که نام سردار 
آزمون در رده ۸۲ این فهرست قرار دارد. راویل 
عین الدین، مفتی و رهبر مسلمانان فدراسیون 
روسیه، مینتیمر شایمییف، اولین رئیس جمهور 
تاتارستان و حبیب نورماگمدوف، مبارزUFC در 
رده های اول تا سوم این فهرست بین المللی  

قرار دارند. 

86ميليون دلاردر حساب  فدرر
در آمد درخور توجه ستاره سوئيسى تنيس در يك سال

دور دوم مذاكره بر سر نيمار
امروز،جلسه نمايندگان بارسا و سن ژرمن در پاريس 

تنيسور سوئيسى ساليانه از طريق تبليغات 86ميليون دلار دريافت مى كند. راجر فدرر باوجود 
اينكه آخرين فينال ويمبلدون را به نواك جوكوويچ واگذار كرد، پرافتخارترين ورزشكار در فتح 
گرنداسلم است. برندهاى مهم مى دانند كه تنيسور سوئيسى مى تواند نقش مهمى در آشنايى مردم 
با محصولاتشان داشته باشد و به همين خاطر هزينه هاى زيادى را صرف مى كنند تا برندشان در 
تمام جهان ديده شود. بر اساس اعلام مجله فوربس، فدرر از يكم ژانويه 2018 تا 12ماه بعد تنها از 
طريق تبليغات، 86ميليون دلار (77ميليون يورو) به دست آورد. فدرر در طول دوران بازى اش از برند 
«نايكى» استفاده مى كرد؛ اما ناگهان در ميان تعجب همگان چند ماه پيش اعلام كرد با برند 
«يونيكلو» همكارى مى كند. سايت «مانى كنترل» همه اسپانسرهايى را كه از تصوير 
فدرر بهره مى برند، معرفى كرد. برند ژاپنى يونيكلو قراردادى ده ساله با تنيسور 
سوئيسى بسته و قرار است ساليانه 30ميليون دلار به او بپردازد. با اين توافق درآمد 
فدرر نسبت به قراردادش با نايكى سه برابر شد. ديگربرندى كه تنيسور سوئيسى 
بيش از همه از آن درآمدزايى مى كند، «رولكس» است. اين قرارداد در سال2003 
بسته شد. اين شركت ساعت سازى هر سال 8ميليون دلار به او مى دهد. قهرمان 
20 گرنداسلم همچنين با شركت مرسدس بنز تا سال2027 قرارداد دارد و 
ساليانه 5ميليون و همچنين هر 6 ماه يك خودرو دريافت مى كند. شركت هاى 
سوئيسى نمى خواستند فرصت را از دست بدهند و براى تبليغاتشان از 
مشهورترين چهره ورزشى كشورشان بهره نبرند. شركت شكلات «لبندت» 
قراردادى از سال2009 با اين تنيسور بست كه تا سال2022 ارزش دارد. او 
هر سال 4ميليون يورو از اين شركت دريافت مى كند. فدرر در سال2009 
با بانك «كرديت» سوئيس قراردادى به ارزش 2ميليون (ساليانه) بست. 
ديگرقرارداد تنيسور سوئيسى با شكست سانرايز است كه ساليانه 7ميليون 
كسب مى كند. آخرين قرارداد فدرر در سال2017 به امضا رسيد. او از 
كارخانه «پاستا باريا» ساليانه 8.1ميليون دلار به دست مى آورد. اين 
قرارداد تا سال2022 است. همچنين از شركت «نتجتس» ساليانه 
6ميليون كسب مى كند. پرافتخارترين تنيسور جهان در سفر هايش از 

چمدان هايى با برند «ريمووا» استفاده مى كند. 

مذاكرات بارسلونا و پارى سن ژرمن بر سر نيمار، خيلى خوب پيش نرفته است و 
حالا بارسلونا آماده كوتاه آمدن و ارائه يك پيشنهاد جديد شده است. به گزارش 
ژوليان لورن، خبرنگار نزديك به پارى سن ژرمن، تيم فرانسوى درمجموع از 
پيشنهاد بارسلونا راضى نيست. پيشنهاد بارسلونا، كوتينيو + راكيتيچ + 
80 ميليون يورو نقد بوده است. برخلاف ادعاى ساكرلينك، پاريسى ها روى 
عثمان دمبله زوم نكرده اند، بلكه اميدوارند نلسون سمدو را به خدمت بگيرند! 

لئوناردو به بارسلونا اين پيام را داده كه حاضر است نيمار را در ازاى 
كوتينيو + نلسون سمدو + 120 ميليون يورو، به فروش برساند. 

جلسه بعدى، روز پنجشنبه (امروز) و در مجمع يوفا بين سران 
باشگاه يعنى ناصر الخليفى و جوزب بارتمئو انجام مى شود. 
نكته مهم اين است كه فلورنتينو پرز هم در اين مجمع 
حاضر خواهد بود و احتمالا مذاكرات اوليه را با الخليفى 
كه رابطه خوبى هم با وى دارد، آغاز خواهد كرد. نيمار 
و پدرش كه روز سه شنبه در پرتغال بودند، مطمئن 
هستند كه به بارسلونا خواهند رفت؛ اما تااين لحظه، 
پارى سن ژرمن هنوز رضايت نداده است. بارسلونا از 
بازيكن خواسته است به طور عمومى در فضاى مجازى، 

خواسته اش را مطرح كند تا پارى سن ژرمن تحت فشار 
قرار بگيرد. شبكه ESPN هم مدعى شد در مذاكرات دوطرف هيچ 
پيشرفت قابل ملاحظه اى حاصل نشده و مراحل اوليه مذاكرات بدون 
هيچ ثمرى طى شده است. پارى سن ژرمن بر موضع خود پافشارى 
مى كند و اميدوار است كه بين رئال و بارسلونا جنگى در بگيرد كه قيمت 
 ESPN نيمار را لحظه به لحظه افزايش دهد. بر اساس ادعاى شبكه
بارسا در دور بعدى مذاكرات آماده است تا پيشنهاد جديد خود را به اين 
شرح به پارى سن ژرمن ارائه كند: كوتينيو به علاوه راكيتيچ به علاوه 

100ميليون يورو براى به خدمت گرفتن نيمار. 

بايرن مونيخ فصل نقل وانتقالاتى 
پرانتقادى پشت سر مى گذراند. 
بعد از خروج ستارگان كهنه كارى 
چون آرين روبن، فرانك ريبرى و 
رافينيا از بايرن مونيخ و بازگشت خامس رودريگز 
به رئال مادريد، همه انتظار داشتند بايرن مونيخ 
روپايى  ترين باشگاه هاى ا ز پرسروصدا يكى ا
نتقالات باشد، اما هرچه از تابستان  در نقل وا
مى گذرد، اميد طرف داران اين تيم به تقويت بايرن، 
كمتر و كمتر مى شود. دراين رابطه براى بيشتر 
فوتبال دوستان سؤال است كه چرا بايرن مونيخ 
باوجود بنيه قوى مالى و نياز مبرم به تقويت 
بازيكنان، اين قدر منفعل عمل كرده اند و به غير 
از پريشيچ، هنوز جايگزين مناسبى براى ريبرى 
معرفى نكرده است. كريستين فالك و توبياس 
آلتشفل امروز يادداشتى در بيلد منتشر كرده و به 
واكاوى چرايى سؤالات مطرح شده پرداخته اند. اين 
گزارش به  مرور گزينه هاى مدنظر باواريايى ها در 
بازار و علت عدم خريد آن ها پرداخته است كه همه 
موارد به سياست هاى اشتباه و بى تفاوت حميدزيچ، 

مدير ورزشى كنونى بايرن مونيخ، برمى گردد:

 یک- حکیم زیاش
مهاجم بيست وشش ساله مراكشى، سالى درخشان 
با آژاكس پشت سر گذاشت و علاوه بر كسب دوگانه 
هلند، تا نيمه نهايى ليگ قهرمانان اروپا هم پيش 
رفت. اين بازيكن در 29 بازى فصل گذشته اش 
براى كارخانه بازيكن سازى هلند، 16 گل به ثمر 
رساند و به نظر مى رسيد يكى از خروجى هاى 
آژاكس در تابستان خواهد بود. بايرن مونيخ يكى 
از گزينه هاى مطرح شده به شمار مى رفت و برازو 
هم او و مدير برنامه اش را چند ماه پيش ملاقات 

كرده و تمايل بايرن براى جذبش را اعلام كرد. از 
آن موقع هيچ خبرى از برازو نشده و او تماس هاى 
مديربرنامه زياش را نيز بى جواب گذاشته است. بعد 
از مصدوميت لروى سانه، به صالح حميدزيچ خبر 
رسيد اگر پاسخى ندهد، زياش قراردادش را تمديد 

مى كند؛ اتفاقى كه تنها 24 ساعت بعد رخ داد.

 دو- استیون برخواین
همين اتفاق درمورد برخواين هم رخ داد. اين وينگر 

بيست ويك ساله كه از سال2014 براى آيندهوون 
توپ مى زند، در 96 بازى، 24 گل براى تيم هلندى 
زده و از گزينه هاى آينده دار اروپا به حساب مى رود. 
در مورد او هم ابرازعلاقه انجام شد، ولى ارتباط حفظ 
نشد. برخواين درحال حاضر مشغول مذاكره براى 

تمديد قرارداد با پى اى وى است.

 سه- تیمو ورنر
مديربرنامه تيمو ورنر، مهاجم گل زن آلمانى، كارل 

هاينتس فورستر، هفته هاست منتظر تماس هاى 
بعدى بايرن درپى ابرازعلاقه و برگزارى جلسه اوليه 

است. از آن زمان هيچ اتفاقى رخ نداده است!

 چهار- مارک روکا
مارك روكاى بيست ودوساله از اسپانيول، نام بعدى 
است. برازو در پاريس با مديربرنامه او جلسه برگزار 
كرد و از حق فسخ چهل ميليون يورويى اش آگاه شد؛ 
ولى درنهايت بايرن به اين نتيجه رسيد كه رقم 

بسيار بالايى است. معامله ملغى شد!
 

 پنج- کالوم هادسون اودوی
بايرن با مديربرنامه هاى بازيكن به توافق رسيد 
و صالح حميدزيچ آن را رسانه اى كرد. چلسى 
از اين اتفاق آزرده شد و از هرگونه مذاكره با صالح 
حميدزيچ سر باز زد. آبى ها اودوى را حفظ كرده اند و 
الان مشغول مذاكره با او براى تمديد قرارداد هستند.

 شش- ایوان پریشیچ
فرانكو يورشويچ، مديربرنامه بازيكن، در جريان 
بازى هاى آئودى كاپ در آليانس آره نا بود. برازو 
پيشنهاد جلسه را رد كــرد! بايرن از جيوانى 
برانچينى، از معتمدان باشگاه و مهره اصلى در 
تكميل ترانسفر هامس، كمك خواست و درنهايت 
ــوان پريشيچ راهــى بايرن مونيخ شد. كارل  اي
هاينتس رومينگه و اولى هوينس اخيرا بيشتر وارد 
نقل وانتقالات بايرن مونيخ شده اند. علاوه بر اين، 
اليور كارن هم قرار است از ژانويه به هيئت مديره 
باشگاه اضافه شود كه او را به عنوان بالادست صالح 
حميدزيچ مطرح مى كند. كان الان ماه هاست 
مشغول ارزيابى عملكرد باشگاه است كه شامل 

مديرورزشىِ زيرسؤال آن نيز مى شود.

همه چيز زير سر حميدزيچ است!
گزارش بيلد از تأثير مدير ورزشى بايرن بر ضعف اين باشگاه در بازار نقل وانتقالات در آمد درخور توجه ستاره سوئيسى تنيس در يك سال

86تنيسور سوئيسى ساليانه از طريق تبليغات 86تنيسور سوئيسى ساليانه از طريق تبليغات 86ميليون دلار دريافت مى كند. راجر فدرر باوجود 
اينكه آخرين فينال ويمبلدون را به نواك جوكوويچ واگذار كرد، پرافتخارترين ورزشكار در فتح 
گرنداسلم است. برندهاى مهم مى دانند كه تنيسور سوئيسى مى تواند نقش مهمى در آشنايى مردم 
با محصولاتشان داشته باشد و به همين خاطر هزينه هاى زيادى را صرف مى كنند تا برندشان در 

تمام جهان ديده شود. بر اساس اعلام مجله فوربس، فدرر از يكم ژانويه 
86طريق تبليغات، 86طريق تبليغات، 86ميليون دلار (77ميليون يورو) به دست آورد. فدرر در طول دوران بازى اش از برند 
«نايكى» استفاده مى كرد؛ اما ناگهان در ميان تعجب همگان چند ماه پيش اعلام كرد با برند 
«يونيكلو» همكارى مى كند. سايت «مانى كنترل» همه اسپانسرهايى را كه از تصوير 
فدرر بهره مى برند، معرفى كرد. برند ژاپنى يونيكلو قراردادى ده ساله با تنيسور 

سوئيسى بسته و قرار است ساليانه 
فدرر نسبت به قراردادش با نايكى سه برابر شد. ديگربرندى كه تنيسور سوئيسى 

بيش از همه از آن درآمدزايى مى كند، «رولكس» است. اين قرارداد در سال
بسته شد. اين شركت ساعت سازى هر سال 

20 گرنداسلم همچنين با شركت مرسدس بنز تا سال
5ساليانه 5ساليانه 5ميليون و همچنين هر 

سوئيسى نمى خواستند فرصت را از دست بدهند و براى تبليغاتشان از 
مشهورترين چهره ورزشى كشورشان بهره نبرند. شركت شكلات «لبندت» 

قراردادى از سال2009
4هر سال 4هر سال 4ميليون يورو از اين شركت دريافت مى كند. فدرر در سال

با بانك «كرديت» سوئيس قراردادى به ارزش 
ديگرقرارداد تنيسور سوئيسى با شكست سانرايز است كه ساليانه 

كسب مى كند. آخرين قرارداد فدرر در سال
كارخانه «پاستا باريا» ساليانه 

قرارداد تا سال2022
6ميليون كسب مى كند. پرافتخارترين تنيسور جهان در سفر هايش از 

چمدان هايى با برند «ريمووا» استفاده مى كند. 

امروز،جلسه نمايندگان بارسا و سن ژرمن در پاريس 
مذاكرات بارسلونا و پارى سن ژرمن بر سر نيمار، خيلى خوب پيش نرفته است و 
حالا بارسلونا آماده كوتاه آمدن و ارائه يك پيشنهاد جديد شده است. به گزارش 
ژوليان لورن، خبرنگار نزديك به پارى سن ژرمن، تيم فرانسوى درمجموع از 
پيشنهاد بارسلونا راضى نيست. پيشنهاد بارسلونا، كوتينيو + راكيتيچ + 
 ميليون يورو نقد بوده است. برخلاف ادعاى ساكرلينك، پاريسى ها روى 
عثمان دمبله زوم نكرده اند، بلكه اميدوارند نلسون سمدو را به خدمت بگيرند! 

لئوناردو به بارسلونا اين پيام را داده كه حاضر است نيمار را در ازاى 
 ميليون يورو، به فروش برساند. 

جلسه بعدى، روز پنجشنبه (امروز) و در مجمع يوفا بين سران 
باشگاه يعنى ناصر الخليفى و جوزب بارتمئو انجام مى شود. 
نكته مهم اين است كه فلورنتينو پرز هم در اين مجمع 
حاضر خواهد بود و احتمالا مذاكرات اوليه را با الخليفى 
كه رابطه خوبى هم با وى دارد، آغاز خواهد كرد. نيمار 
و پدرش كه روز سه شنبه در پرتغال بودند، مطمئن 
هستند كه به بارسلونا خواهند رفت؛ اما تااين لحظه، 
پارى سن ژرمن هنوز رضايت نداده است. بارسلونا از 
بازيكن خواسته است به طور عمومى در فضاى مجازى، 

خواسته اش را مطرح كند تا پارى سن ژرمن تحت فشار 
 هم مدعى شد در مذاكرات دوطرف هيچ 
پيشرفت قابل ملاحظه اى حاصل نشده و مراحل اوليه مذاكرات بدون 
هيچ ثمرى طى شده است. پارى سن ژرمن بر موضع خود پافشارى 
مى كند و اميدوار است كه بين رئال و بارسلونا جنگى در بگيرد كه قيمت 
ESPN نيمار را لحظه به لحظه افزايش دهد. بر اساس ادعاى شبكهESPN نيمار را لحظه به لحظه افزايش دهد. بر اساس ادعاى شبكهESPN
بارسا در دور بعدى مذاكرات آماده است تا پيشنهاد جديد خود را به اين 
شرح به پارى سن ژرمن ارائه كند: كوتينيو به علاوه راكيتيچ به علاوه 

ساكت، مردى براى تمام فصول
آقاى ابوالمشاغل برخلاف همه مخالفت ها همچنان پست مى گيرد

زيرساخت ها را بايد درست كنيم. اعتقاد 
دارم ما ايرانى ها مى توانيم در همه چيز جزو 

 رتبه برتر دنيا باشيم؛ اما حسادت ها 
باعث مى شود بسيارى از نخبه ها 
نتوانند جايگاه خود را در كشور پيدا 
كنند. وى در ادامه با ربط دادن اين 
موضوع به حوادث بازى سال قبل 

تميش با پرسپوليس اظهار كرد: 
متأسفانه همه دستگاه ها 

مـــن را بــه خــاطــر 
صحبت هايم احضار 
مى كنند، هر روز 
براى ما نامه مى آيد، 
امـــا نــمــى دانــم 
چــرا آقــايــان در 
تى  قا تفا ا ل  قبا
در كشور  ــه  ك
مى افتد، سكوت 
مــى كــنــنــد. از 
حسن زاده، رئيس 

نضباطى،  ا كميته 
سؤالى دارم. 100هزار 

نفر به من فحش ناموس 
ــد، اگر خوب است،  دادن

سپاهان درباره بحث محروميت تماشاگران هم 
گفت: درباره محروميت تماشاگران هم بايد 
بگويم ما قبل از هرچيز بايد اين موضوع 
را ريشه يابى كنيم. آيا علت اين اتفاقات 
فقط فوتبال است؟ خير. دغدغه هاى 
اقتصادى و بلاتكليفى جوانان سبب 
ــرادى با  چنين اتفاقى مى شود. اف
ليسانس و فوق ليسانس به رستوران 
مراجعه مى كنند و مى گويند 
حاضريم كار كنيم. علت 
اينكه در ورزشگاه ها تنش 
ايجاد مى شود، به بيرون 
ورزشــگــاه برمى گردد. 
ما اين كارها را محكوم 
مى كنيم، اما وقتى بستر 
آماده نباشد، چه مى شود؟ 
آيــا جوانان ما آرامــش 
ــد؟ به نسل جوان و  دارن
ــم؟ اگر  جامعه چه داده اي
اين مشكلات برطرف 
شود، مى بينيد جامعه به 
ورزشگاه مى آيد و جوانان، 
ــت فوتبال  عصاى دس

مى شوند. 

بدون تماشاگر برگزار شود گفت: زمانى كه 
قرعه كشى شده، چرا بايد بازى در بيرون 
اصفهان برگزار شود؟ ما در اين استاديوم 
مسابقات ليگ قهرمانان آسيا را برگزار 

كرده ايم و ديگر نبايد مشكلى وجود 
داشته باشد. بهتر است بهاروند، رئيس 
سازمان ليگ، درآمد هاى ما از تبليغات 

محيطى را پرداخت كند تا بتوانيم 
ورزشگاهمان را آمــاده 

كنيم. با همين ورزشگاه 
ن  نا ما قهر ليگ  ر  د
ميزبانى كرده ايم و از 
دوســتــان خواهش 
ز  ا جلو تر  مى كنم 
ز  نما  ، ز پيش نما
نخوانند. مديرعامل 
باشگاه ذوب آهن در 
پاسخ به اين سؤال 
كه آيا حاضريد در 
به  نخست  هفته 
شهر ديگرى براى 
ــزارى بــازى  ــرگ ب
برويد، گفت: براى 
چه بايد اين كار 

را انجام دهيم؟ 

چون در اين ده دوازده روز معجزه اى نمى تواند 
رخ بدهد. آذرى در ادامه درباره حذف اين تيم 
از آسيا هم گفت: باشگاه عربستانى خيلى 
حرفه اى بود و سرمايه گذارى زيادى 
نيز انجام داده است. نبايد تيمى را 
2كه 2كه 2ميليون دلار هزينه كرده، با 
تيم چهل ميليون دلارى مقايسه 
كنيم. ما حتى نتوانستيم بازيكنان 
خودمان را حفظ كنيم؛ 
ــن موضوع  ي هرچند ا
سبى  منا جــيــه  تــو
بــراى حذف از ليگ 
قهرمانان نيست. وى 
افزود: فكر مى كنم 

با تيم هاى عربى  
ــاد شده  خيلى زي
است. اين موضوع را 
مى توان از فاصله نهُ ساله 
ــن در  حضور ذوب آهـ
نان  قهرما ليگ  فينال 
آسيا با حضور سال گذشته 
ل  فينا ر  د ليس  سپو پر

متوجه شد.



۲۴ مــرداد ۱۳۹۸
۱۳ ذی الحجه ۱۴۴۰ 
شـــــماره ۲۸۹۹

۰۴

روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

۵شنبه

  تقویم تاریخ  

مجمع انتخابى هيئت تكواندو  استان مجله دنياى ورزش - 28 سال پيش
ــار ديگر رأى به رياست  درحــالــى ب
حسين زاده، رئيس قبلى اين هيئت، 
داد كه در هفته هاى اخير به شدت 
حاشيه ساز شده بود. اعتراض جدى 
13نفر از نامزدها كه با نوشتن نامه 
به فدراسيون به مهندسى شدن اين 
انتخابات اعتراض داشتند، همه را آماده 
برگزارى يك مجمع جذاب و خبرساز 
كرده بود؛ اما در نهايت تعجب، از آن جمع 
كه تا ديروز به شدت به دنبال احقاق حق 
خود بودند، فقط 2 نفر آماه رقابت با 

حسين زاده شدند كه سرجمع رأى 
آن ها فقط و فقط 3 رأى بود! بدين ترتيب 
مجمعى كه 15 نامزد قصد رقابت در آن 
را داشتند، با كناركشيدن همه آن ها 
به سادگى تمام شد. همه اين ها درحالى 
بود كه بعد از اعتراض شديد نامزدها و 
نامه نگارى به فدراسيون، وزارت ورزش 
و جوانان براى حكميت در اين موضوع 
به درخواست اداره كل ورزش و جوانان 
استان وارد ماجرا شد و مجمع را در تاريخ 
اصلى خود لغو كرد؛ البته رسيدگى به 
شكايت ها هم تنها 24 ساعت طول 

كشيد كه در نوع خود جالب و عجيب 
بود، اما حالا بعد از برگزارى انتخابات و 
كناركشيدن بيشتر معترضان، مشخص 
مى شود كه اين سرعت بى دليل نبوده 
است! به هرحال روز گذشته مجمع 
هيئت تكواندو با حضور 17عضو ازجمله 
رئيس فدراسيون، نماينده مربيان، 
باشگاه مربيان و شهرستان ها در غياب 
فرزاد فتاحى، مديركل ورزش و جوانان، 
كه امير زارعى، معاون ورزشى اداره كل، 
به جاى او در اين مجمع حاضر بود، برگزار 
شد. با كناركشيدن 12 نامزد، اين مجمع با 

رقابت حسين حسين زاده، مجيد صمدى 
و مرتضى گلمكانى آغاز شد و در پايان اين 
جلسه پس از رأى گيرى از اعضاى مجمع 
انتخابى، حسين حسين زاده توانست 
با كسب 14رأى از مجموع 17رأى 
مأخوذه براى دومين دوره متوالى رياست 
هيئت تكواندو خراسان رضوى را برعهده 
بگيرد. رئيس فدراسيون تكواندو پس از 
پايان رأى گيرى گفت: نبايد اجازه دهيد 
حواشى پس از اين، مسير تكواندوى 
استان را ناهموار كند. حالا وقت پايان 

رقابت و كمك براى پيشرفت است. 

از 14رقيب حسين زاده فقط 2 نفر به مجمع آمدند!
پايان هياهوى توخالى مجمع هيئت تكواندو با انتخاب مجدد رئيس قبلى

  خبر ویژه  

تيم فوتسال فرش آرا براى انجام مسابقه 
خود در هفته هشتم ليگ برتر فوتسال 
كشور عازم قم شد. شاگردان مرتضايى 
كه هفته گذشته موفق شدند تيم هايپر 
شاهين شهررا در مشهد مغلوب كنند، 
فردا از ساعت 18 به مصاف تيم سوهان 
محمد سيماى قم مى روند. تيمى كه در 
سال گذشته موفق شد 4 بار فرش آرا را 

مغلوب كند كه 2 مرتبه در مرحله نخست 
ليگ و 2 مرتبه ديگر در مرحله پلى آف 
مسابقات بود.فرش آرا در حالى براى اين 
مسابقه به قم رفته كه در حال حاضر با 11 
امتياز در مكان چهارم جدول قرار گرفته 
است.قمى ها هم با 13 امتياز يك پله بالاتر 
از فرش آرا مكان سوم را به خود اختصاص 

داده اند.

فرش آرا به قم رفت

مسئول ضمیمه ورزش:  
 حمیدرضا معصومیان

 تحریریه:   مژده رنگیان
احسان سرفرازی،مرتضی اخوان

نادر نوروزی، طاری بخش 

صفحه آرا:  امید عدالتیان
ویر استار:   ابوطالب عرب
عکس:  محسن بخشنده

شماره پیامک:
30007289

تابلو
 اعلانات

برنامه لیگ برتر فوتسال ایران

هفته هشتم

 ۹۸   ۰۵   ۲۵ جمعه 

سوهان محمدسیما قم - فرش آرا / ١٨:٠٠

برنامه فوتبال زیر ١٥ سال 
لیگ برتر استان

 ۹۸   ۰۵   ۲۳ ٤شنبه 

نمازگزاران مشهد - بادامکی مشهد / ١٤:٠٠

 ۹۸   ۰۵   ۲۶ شنبه 

ابومسلم ثامن - پیشگامان قوچان / ١٤:٠٠

 ۹۸   ۰۵   ۲۷ ١شنبه 

فولاد مشهد - سپاهان قوچان /١٤:٠٠ 

 ۹۸   ۰۵   ۲۸ ٢شنبه 

ذوب آهن مشهد - سپاهان کاشمر / ١٤:٠٠

برنامه فوتبال نوجوانان
دسته اول مشهد

هفته دوم
زمین چمن کارگران قاسم آباد

 ۹۸   ۰۵   ۲۱ ٢شنبه 

یاران میثاقیان ٢ - آیندگان ١

برنامه فوتبال نونهالان
دسته دوم مشهد

هفته دوم
زمین چمن کارگران قاسم آباد

 ۹۸   ۰۵   ۱۷ ٥شنبه 

مدرسه پرسپولیس ١ - ذوب آهن ٠

سیمای نور ١ - تابران ٢

پورقناد ٣ - استعداد برتر ٢

 ۹۸   ۰۵   ۱۸ جمعه 

پژند ٤ - سپاهان ١

امیران استیل ٠ - مدرسه بادامکی ٠

نتیجه فوتبال نوجوانان
دسته دوم مشهد

هفته دوم
زمین چمن کارگران قاسم آباد

مدرسه بادامکی ٤ - میقات ٣

برنامه فوتبال لیگ برتر
زیر ١٧ سال استان

 ۹۸   ۰۵   ۲۵ جمعه 

ابومسلم ثامن - آراد فیروزه / ٠٩:٠٠

سایپا مشهد - بابک مشهد / ١١:٠٠

فولاد مشهد - ذوب آهن مشهد / ١٣:٠٠

نتیجه فوتبال بزرگ سالان
دسته دوم مشهد

مرحله دوم
زمین چمن تختی شماره یک

 ۹۸   ۰۵   ۲۲ ٣شنبه 

پویان ٢ - منتظران ١

ستاره مشهدى تيم 
فـــوتـــســـال مس 
سونگون بار ديگر با 
درخــشــش خــود 
موجب پيروزى نماينده كشورمان در 
ليگ قهرمانان آسيا شد. مهدى جاويد 
در بازى روز گذشته مس سونگون 
مقابل بانك بيروت لبنان در مرحله 
يك چهارم نهايى باشگاه هاى آسيا و 
درحالى كه نماينده ايران با نتيجه 
2بر1 تا 2 دقيقه به آخر بازى عقب بود، 

ــك شـــوت مهلك از  ــا ي ب
يــك قــدمــى طــاق دروازه 

لبنانى ها را فرو ريخت تا 
سونگون بــه بــازى 
برگردد و در پايان 
وقت قانونى 2 تيم 
بــه تــســاوى 2بــر2 
برسند. در وقت هاى 
ــم ايــن  ــه ه ــاف اض
نماينده كشورمان 
ــود كــه يــك گل  ب

ديگر زد و توانست 3بــر2 از سد 
ــگــذرد و راهــى  ــود ب حــريــف خ
بقات  ين مسا نيمه نهايى ا
شود. درخشش مهدى 
زيكن  با يـــد،  و جـــا
نگون،  سو مشهدى 
البته در همين گل 
و  نمى شد  خلاصه 
ز اين گل اول  پيش ا
سونگونى ها در نيمه 
نخست بازى را هم به 

ثمر رسانده بود. جاويد تابه اينجاى 
نى  قهرما ل  فوتسا بــت هــاى  قــا ر
باشگاه هاى آسيا موفق به زدن 5 گل 
ــده اســـت. ستاره  در 4 بـــازى ش
سى ودوساله سونگون كه 3 سال پياپى 
است آقاى گل ليگ برتر فوتسال ايران 
مــى شــود، ســال گذشته به عنوان 
بازيكن قرضى در همين تيم بانك 
بيروت لبنان بازى مى كرد و توانست 
عنوان آقاى گلى و فنى ترين بازيكن 

تورنمنت را به دست آورد.

جاوید 
به موقع 
به داد 
مس رسید

مسئله گيت!
ورودی های ورزشگاه امام رضا (ع)تنها مشکل این استادیوم برای میزبانی از لیگ است، مشکلی که محل مجادله بین آستان قدس و باشگاه شهر خودرو شده است 

ليگ بــرتــر فــوتــبــال بعد از 

ن
وا

خ
ی ا

ض
رت

كش وقوس هاى فراوان قرار است م
از 31مردادماه آغاز شود و مسئله 
اصلى اين روزهاى فوتبال ايران، 
ماجراى ميزبانى تيم هاى حاضر 
در مسابقات از ميهمانانشان در 
ورزشگاه  هاى خانگى است؛ 
مسئله استانداردهايى كه سازمان ليگ به 
آن سخت گير و تأخير در شروع ليگ برتر، 
متأثر از آن است. استانداردهايى كه 
مهم ترين آن ها بعد از كيفيت چمن، 
ــذارى صندلى ها، نصب  ــاره گ ــم ش
دوربين هاى امنيتى تشخيص هويت و 
گيت هاى كنترل بليت الكترونيكى ورودى 
ورزشگاه هاست. دراين بين هــواداران 
مشهدى تيم فوتبال شهرخودرو خراسان 
نيز نگران از وضعيت ورزشگاه امام رضا(ع)، 
دنبال كننده اين مسئله هستند كه اين 
ورزشگاه شيك چه زمانى براى ميزبانى از 
بازى هاى ليگ برتر آماده مى شود؟ آيا 
شهرخودرو در هفته دوم ليگ برتر و در 
اولين بازى خانگى فصل نوزدهم مى تواند 

از شاهين بوشهر ميزبانى كند يا خير؟

 ماجرای «گیت» هایی که دردسر شد

از ميان مواردى كه سازمان ليگ براى 
رفع نواقص استاديوم ها و گرفتن مجوز 
حرفه اى AFC بر آن هــا تأكيد دارد، 
ورزشگاه امام رضا(ع) تنها در يك مورد 
دچار مشكل است. مسئله شماره گذارى 
صندلى ها، نصب دوربين هاى امنيتى و 
كيفيت چمن استاديوم و مشكلات جزئى، 
همه و همه با تلاش ماه هاى اخير مسئولان 
ورزشگاه و ورزش استان حل وفصل شده 
و فقط شاخ غول آخر اين استانداردسازى 
پرُپيچ وخم، يعنى خريد و نصب گيت هاى 
فروش بليت الكترونيكى در ورزشگاه باقى 
مانده است؛ بخشى كه حالا به دردسرى 
واقعى براى ميزبانى شهرخودرو در ليگ 

برتر بدل شده است.

 هاشمی جواهری: باید سهم باشگاه در 

مسئله گیت مشخص باشد

مديرعامل مؤسسه تربيت بدنى آستان 
قدس رضوى زير فشار شديد افكار عمومى 
و هواداران شهرخودرو براى آماده سازى 
ورزشگاه شيك شهر قرار دارد. على اكبر 
هاشمى جواهرى درباره آخرين وضعيت 
آماده سازى ورزشگاه گفت: ورزشگاه 

امام رضا (ع) از بهترين زيرساخت هاى 
فوتبال كشور است و خيلى از ورزشگاه هاى 
ديگر كشور امكانات اين ورزشگاه را 
ندارند. تمام امور مربوط به شماره گذارى 
صندلى ها و نصب دوربين ها انجام شده و 
الان فقط خريد و نصب گيت ها باقى مانده 
است. روز گذشته ما پاكت مناقصه گيت ها 
را هم باز كرديم و بايد پاى عقد قرارداد با 
شركت مربوطه براى نصب گيت ها برويم؛ 
اما اين وسط مسئله مهم آن است كه سهم 
باشگاه و استان دراين ميان چقدر است؟ 
مگر آستان قدس بايد همه كارها را بكند؟! 
گيت ها چهارصدپانصدميليون هزينه 
دارد و بايد مشخص شود هزينه خريد و 
نصب گيت ها با ماست يا باشگاه؟! چرا ما 
بايد پول مردم و امام رضا(ع) را بدهيم و 
شهرخودرو بازيكنان ميلياردى بگيرد و 
هزينه هاى نگهدارى ورزشگاه را ندهد؟ وى 
افزود: هميشه گفته ايم ما در خدمت ورزش 
و تيم پُرطرف دار شهرمان هستيم؛ ولى هر 
چيزى راه ورسم خودش را دارد. باشگاه هم 
بايد پاى كار بيايد و سهم هر كسى بايد 
مشخص باشد. جواهرى خاطرنشان كرد: 
اگر سهم هر كسى مشخص شود، نصب 
گيت ها حداقل 2 هفته و حداكثر يك ماه 

زمان مى برد.

 وطن خواه: سوءتفاهم شده است

مديرعامل باشگاه شهرخودرو خراسان 
در مواجهه با اظهارات هاشمى جواهرى 
گفت: تعجب مى كنم. گفتند تفاهم نامه 
نصب گيت ها امضا شده است و مشكلى 

نيست. ما هم يك باشگاه خصوصى 
هستيم و بايد برويم زمين را اجاره كنيم. 
اين وسط حميداوى كه نمى تواند برود 
براى ورزشگاه گيت بخرد! جواد وطن خواه 
افزود: هاشمى جواهرى از جنس ورزش 
است و من مطمئنم خــودش قضيه را 
جمع وجور مى كند تا مشكلات حل شود. 
مصاحبه هاى اخير موجب سوءتفاهم شده 
است؛ ولى حقيقت اين است كه هيچ كس 
مقصر نيست. يحيى گل محمدى هم حق 
دارد براى تيمش امكانات بخواهد و از 
طرفى ورزشگاه امام رضا(ع) هم در چند 
نقطه چمن كاشته اند و بايد براى شروع 
مسابقات، چمن ورزشگاه آماده شود. 
وى تصريح كرد: خوشبينم كه ورزشگاه 
امام رضا(ع) به هفته دوم و اولين بازى 
خانگى ما مى رسد و ان شاءا... هواداران هم 

براى تماشاى بازى به امام رضا(ع) بيايند.

 حیدری: برای تفاهم پا پیش 

می گذاریم

دراين ميان هيئت فوتبال استان مدعى 
است يك ماه پيش مسئولان آستان قدس 
و باشگاه شهرخودرو قرار بر تفاهم با يكديگر 
داشتند، اما گويا اين توافق حاصل نشده 
است. محسن حيدرى، دبير و سخن گوى 
هيئت فوتبال، دراين باره گفت: يك ماه 
پيش به ما گفتند خودمان تفاهم مى كنيم و 
فكر نمى كرديم دراين زمينه مشكلى پيش 
بيايد؛ اما 2 روز پيش به يك باره متوجه 
شديم توافقى صورت نگرفته است. براى 

توافق نهايى، پا پيش مى گذاريم.

 اگر ورزشگاه مشهد آماده نشود...

علامت سؤال بزرگ هواداران فوتبال 
مشهد آن است كه اگر با همه اين تفاسير 
ورزشگاه شيك مشهد آماده ميزبانى 
از ديدار هفته دوم شهرخودرو مقابل 
شاهين بوشهر نشود، تكليف چه خواهد 
شد؟ طبق قانون شهرخودرويى ها در اين 
صورت مى توانند در يكى از استان هاى 
همجوار و در يك زمين استاندارد ديگر 
ميزبان ميهمانشان باشند كه به نظر 
مى رسد علاوه بر ورزشگاه خراسان 
شمالى كه استانداردهاى ميزبانى اش 
محل ترديد است، تنها استاديوم وطنى 
قائمشهر و زمين چمن مصنوعى آن 
در استان مازندران باشد كه بتواند 
ميزبان ديــدار شهرخودرو در هفته 
دوم باشد. البته دراين بين از استاديوم 
شهرقدس تهران هم به عنوان ورزشگاه 
جايگزين ياد مى شود كه محل آن 
برخلاف قانون، استان همجوار خراسان 
رضوى محسوب نمى شود. ورزشگاه 
شهر بجنورد هم گزينه ديگرى است 
كه نامش به ميان آمــده اســت؛ ولى 
قطعا هيچ كدام از اين ورزشگاه ها به 
گرد پاى ورزشگاه امــام رضــا (ع) هم 
نمى رسد. براى همين همه اميدوارند 
تا با رفع سوءتفاهم ها و همدلى استان، 
مسئله گيت هاى ورزشگاه امام رضا(ع) 
حل وفصل شود و هواداران شهرخودرو 
در هفته دوم، اولين ميزبانى فصل جديد 
را در اين ورزشگاه از شاهينى هاى شهر 

بوشهر داشته باشند.

قاب خاطره

ادای احترام مشکی ها 
به دهداری

عكس دسته جمعى تيم فوتبال ابومسلم 
در حال اداى احترام به مرحوم پرويز 
ــدارى-  عكس در ورزشگاه تختى  ده
و پيش از بازى ابومسلم با پرسپوليس 
گرفته شده است. مسابقه اى كه با تك گل 
على حنطه به سود مشكى پوشان به پايان 
رسيد.در اين عكس كه قبل از بازى گرفته 
شده است، مشكى پوشان به دور عكس 
و دسته گل دهدارى حلقه زده وياد  او را 
كه در آن زمان به تازگى درگذشته بود، 
گرامى مى دارند. عكس توسط عكاسى 

معروف  طلايى گرفته شده است.

امير دانايى، كوه نورد مشهدى، در مسير پروژه 
سون ساميت يا همان فتح 7 قله مرتفع جهان، 
موفق به فتح قله البروس شد. قله البروس كه در 
كشور روسيه قرار دارد، به «بام اروپا» مشهور 
است. كوه نورد مشهدى در مسير اين صعود 
پس از ورود به شهر مينرال ودى به روستاى 

چِگت عزيمت كرد و سپس از كوهپايه قله 
البروس به كمپ اول صعود كرد. دانايى روز 
بعد و پس از 9 ساعت پيمايش فنى به قله 
رسيد. اين كوه نورد جوان در ادامه اين پروژه 
صعود قرار است به زودى عازم آفريقا شود تا 

براى صعود به بام آفريقا تلاش كند.

صعود کوه نورد مشهدی به «بام اروپا»

ــداوردى، سرمربى تيم واليبال  اكبر خ
سبزجامگان پيام خراسان، 2 همكار خود 
را معرفى كرد. محمد رضايى و حميد 
اميدوارنژاد، 2 تن از مربيان داراى مدرك 
درجه 1بين المللى هستند كه در اين فصل 
خداوردى را در ليگ برتر همراهى مى كنند. 
رضايى سال گذشته به عنوان مربى در 

پيام خراسان حضور داشت. اين درحالى 
ستان  ا تكليف سهميه  است كه هنوز 
خراسان در ليگ برتر فصل آتى مشخص 
نيست. در حال حاضر فدراسيون اعلام 
كرده امتياز تيم پيام براى شركت در ليگ 
برتر واليبال با مشكل قانونى مواجه شده

 است. 

انتخاب دستیاران سرمربی تیم والیبال پیام

م  ز عــا ن  ســتــا ا كيك  بوكسينگ  تيم 
مسابقات قهرمانى كشور در كرمان شد. 
اين رقابت ها روزهاى پنجشنبه و جمعه 

24و25مردادماه در كرمان برگزار مى شود 
و تيم خراسان رضوى براى قهرمانى پا به 

اين رقابت ها مى گذارد. 

اعزام تیم کیک بوکسینگ استان به مسابقات کشوری

اردوى تيم ملى واليبال ساحلى ناشنوايان 
بــراى اعــزام به نهمين دوره بازى هاى 
آسيايى ناشنوايان2019 هنگ كنگ با 
حضور يك ورزشكار از خراسان رضوى 
در كرج برگزار مى شود. وحيد طالبى از 

خراسان رضوى به اين اردو دعوت شده 
است. اين اردوى آمادگى از 24مردادماه تا 
اول شهريورماه برگزار خواهد شد و پس از 
آن هم قرار است يك اردوى ديگر برگزار 

گردد. 

حضور ورزشکار خراسانی در تیم ملی والیبال ساحلی

چهارمين مرحله اردوى آمادگى تيم ملى 
فوتبال پنج نفره نابينايان براى اعــزام به 
مسابقات قهرمانى آسيا2019 تايلند با حضور 
يك ورزشكار خراسانى در بوشهر برگزار 
مى شود. كامبيز محكم از خراسان رضوى در 
اين اردوى آمادگى حضور دارد. اين اردو از 

24مردادماه تا اول شهريور ماه در گناوه بوشهر 
برگزار مى شود. محكم تنها بازيكن خراسانى 
تيم ملى نابينايان است كه در اردوهــاى و 
مسابقات آسيايى و جهانى در چند سال اخير 
همواره در كنار تيم ملى فوتبال كشورمان 

بوده است. 

دعوت محکم به تیم ملی فوتبال نابینایان

ــك شـــوت مهلك از   تیتر خبر   ــا ي ب
يــك قــدمــى طــاق دروازه 

لبنانى ها را فرو ريخت تا 
سونگون بــه بــازى 
برگردد و در پايان 
 تيم 

برسند. در وقت هاى 
ــم ايــن  ــه ه ــاف اض
نماينده كشورمان 

ديگر زد و توانست 
ــگــذرد و راهــى  ــود ب حــريــف خ
بقات  ين مسا نيمه نهايى ا
شود. درخشش مهدى 
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